
)From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/18/2020 7:59:38 AM

Subject: RE: reactie huisartsen thv plenair debat corona woensdag 18 maart

Received: Wed 3/18/2020 7:59:38 AM

Gaan we nog checken!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Datum: woensdae 18 mrt. 2020 8:55 AM

Aan: ICKECH) BERET Guwinws.ol-
Onderwerp: RE: reactie huisartsen tbv plenair debat corona woensdag 18 maart

Ok, willen zij eventueel mondkapjes van burgers in ontvangst nemen

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEEDNEND) @minvws.nl>

Datum: woensdag 18 mrt. 2020 8:54 AM

Onderwerp: RE: reactie huisartsen tbv plenair debat corona woensdag 18 maart

Ja had hem gehad. Lhv 1s op de hoogte van komst OMT advies, nogmaals bellen wordt dubbelop dachten we

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EXEC-BENEEETIN© invvis ol
Datum: woensdage 18 mrt. 2020 7:49 AM

Aan: EEEEECENN) -EEREDN Gminvvis n>
Onderwerp: FW: reactie huisartsen (bv plenair debat corona woensdag 18 maart

Had ik deze nou al aan jou doorgestuurd? Bellen jullie de LHV nog voor we omt advies naar bao sturen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IERFTENN)<BEXETN0 minvws o>
Datum: dinsdag 17 mrt. 2020 10:15 PM

Onderwerp: FW: reactie huisartsen tbv plenair debat corona woensdag 18 maart

Zie onderstaand
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Met vriendelijke groet,

van:IEEEIEEE a (hv ol
Datum: dinsdag 17 mrt. 2020 22:04

Aan: EREERNCKETSNETN0 ivws ol
Onderwerp: reactie huisartsen tbv plenair debat corona woensdag 18 maart

Ho EE
Zie hieronder de reactie we als 3 huisartsenorganisaties naar de Kamer hebben gestuurd.

Groeten

5.1.28

Van: Commissie VWSJE @tweedekamer nl>

Datum: 17 maart 2020 om 21:13:52 CET

Aan:IEEEMERE Gb 01>
Onderwerp: RE: reactie huisartsen tbv plenair debat corona woensdag 18 maart

Ik heb uw reactie doorgestuurd naar de (plv.) leden van de commissie VWS.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Tweede Kamer der Staten-Generaal

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 20:58

Aan: Commissie VWSJEE @tweedekamer.nl>;BEJE @tweedekamer.nl>
Onderwerp: reactie huisartsen thv plenair debat corona woensdag 18 maart

Geachte EXEC
Morgenmiddag vindt het Kamerdebat over corona plaats. 3 Huisartsenorganisaties (InEen, de Landelijke
Huisartsen Vereniging en het Nederlands Huisartsen Genootschap) vragen met klem aandacht voor 4

punten. Kunt u onze reactie doorgeleiden naar de leden van de Vaste Kamercommissie van VWS?

Alvast hartelijk dank.

Met vriendelijke groet,
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Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV)
Domus Medica, Mercatorlaan 1200, 3528 BL / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Mobic! [EXE &-mail ERED @ hv.nl

1. Huisartsen moeten voldoende persoonlijke beschermingsmiddelen beschikbaar hebben om zorg

te kunnen blijven leveren

De afgelopen dagen namen de signalen over een tekort aan persoonlijke beschermingsmiddelen in

huisartsenpraktijken en op huisartsenposten in snel tempo toe; de bodem van de voorraad is bereikt. Er is

een buitengewoon zorgelijke situatie ontstaan omdat spullen huisartsen niet bereiken. Ondanks dat we

deze grote zorg dagelijks aankaarten in ons overleg met het ministerie van VWS, GGD en RIVM en er goede

pogingen worden gedaan om dit probleem op te lossen, wordt het probleem steeds nijpender.

We hadden goede hoop dat er vanuit VWS vandaag nieuws zou komen over extra beschermingsmiddelen.
Maar helaas, er blijken nog steeds geen extra middelen beschikbaar. We horen als LHV van verschillende

aanbieders die nog partijen zouden hebben. Zoals afgesproken, sturen we die allemaal door naar VWS zodat

zij de materialen kunnen regelen. Vervolgens horen we daar niets meer van. Het kan toch niet zo zijn dat

huisartsen en hun personeel zonder adequate bescherming naar patiénten toe moeten?

We zien huisartsen zich in allerlei bochten wringen om nag aan spullen te komen, tot aan oproepjes onder

patiénten of zij misschien nog maskers hebben liggen. Met alle veiligheidsrisico’s die daar weer mee

gemoeid gaan. Huisartsen moeten nu soms onbeschermd op bezoek bij potentiéle coronapatiénten thuis,

maar ook in verzorgingshuizen. Dat kan niet. Ten eerste worden ze daar zelf ziek van. En ten tweede, als ze

zelf besmet raken, gaan ze andere patiénten misschien ook besmetten. We vragen VWS om eindelijk
helderheid te geven: zijn er materialen in aankomst of niet?

Zonder de juiste beschermingsmiddelen kunnen huisartsen geen zorg meer verlenen aan patiénten die

mogelijk besmet zijn. Dan zullen ze moeten opschalen (conform het Huisartsen Rampen Opvang Plan). Dat

moet echt voorkomen worden. Een uiterste scenario, maar een situatie zonder beschermingsmiddelen kan

niet voortduren. Als er onvoldoende beschermingsmaterialen zijn moet zorg op een andere manier ofkan

mogelijk zelfs niet verleend worden. Dat zal een grotere druk leggen op de andere zorgverleners, zoals

andere praktijken, de GGD en de ziekenhuizen.

2. Aanpassing regeling NZa ook voor de eerste lijn

Zowel minister de Jonge van VWS als de zorgverzekeraars hebben aangegeven dat zorgverleners nu moeten

doen wat nodig is en dat zij later voor een financiéle regeling zullen zorgen. Deze crisis zal voor velen in de

samenleving financiéle gevolgen hebben, ook voor praktijkhoudende en waarnemende huisartsen.

Huisartsen, huisartsenpraktijken en huisartsenposten maken extra kosten om de continuiteit van

patientenzorg te kunnen garanderen.

Als huisartsenorganisaties pleiten wij ervoor dat de verruiming van de NZa regeling in ieder geval ook gaat

gelden voor de gehele eerste lijn. Zie hiervoor https://www.nza.nl/actueel/nieuws/2020/03/13/nza-past-

regelgeving-aan-vanwege-coronavirus

3. Waarnemende huisartsen = ZZP’er

Gisteren hebben we de minister president horen zeggen dat het kabinet ondernemers en zzp’ers zal
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steunen waar het kan. Dat is goed nieuws. Want ook binnen de huisartsenzorg werkt een grote groep

Z7ZP’ers, te weten de waarnemende huisartsen. Zij zijn onmisbaar als het gaat om de continuiteit van zorg te

garanderen.

4. Thuisarts.nl vermelden bij informatie vanuit rijksoverheid

De website van Thuisarts.nl kan — naast het publieksnummer 0800-1351 - voor huisartsen/posten veel

vragen afvangen en daarmee de druk op de huisarts verminderen. Voor patienten en burgers is de

informatie onafhankelijk en betrouwbaar en heeft al een enorm bereik (5.5 min bezoekers per maand). Als

huisartsenorganisaties pleiten we ervoor om Thuisarts.nl te vermelden bij de informatie vanuit de

rijksoverheid en om het publieksnummer 0800-1351 expliciet mee te nemen in alle communicatie naar

burgers over het coronavirus.


